

## Shanghai World Foreign Language Academy (WFLA)

Shanghai World Foreign Language Academy (formerly known as WFLA) was founded in 1996. It is a private middle school in Shanghai with excellent academic and social reputation. The school is recognized as Shanghai Civilized Unit, Shanghai Model School for Behavioral Norms, and First Batch of Experimental School for Quality Education in Xuhui District.

The school clearly sets the goal of "Cultivating modern Chinese individuals who are globally oriented" and actively explores and practices quality education. Its aim is to cultivate students with qualities of "Compassion, Elegance, and Magnanimity." The school adopts the core educational philosophy of "Participation & Practice" (abbreviated as "P&P"), emphasizing the active participation of students, tapping into their potential, fostering cooperation mindsets, and enhancing their innovative abilities.

The school focuses on cultivating students' humanistic qualities and their awareness of the times. Its objective is to develop students with a global perspective and cultural outlook. Through experiential, cooperative, inquiry-based, and project-based educational approaches, the school aims to cultivate students who possess comprehensive development in morality, intelligence, physical fitness, aesthetics, and labor skills. These students will be equipped to become modern Chinese individuals ready to engage with the world.

The school has two educational stages, namely middle school and high school. The middle school section is further divided into regular classes, bilingual classes, and inclusive classes. The high school section follows an international high school curriculum. The school has two campuses located at 602 Hongcao South Road, covering an area of 19,877 square meters, and 400 Baihua Street, covering an area of 9,212 square meters. The campus environment is elegant, providing students with open, orderly, and interactive spaces.

The school boasts a dedicated and experienced teaching faculty with a strong educational background. The teacher-student ratio is 1:8. Among the teachers, there are over twenty individuals who have been recognized as National Ten Thousand Talents Program Outstanding Teachers, Leading Class Teacher in the Yangtze River Delta, participants in Shanghai's Peak Plan and Tackling Key Problems Plan, top talents in Xuhui District, and key teachers.

Technology in School Leadership and Learning 科技賦能學校領導與學習















## 世外中学简介

上海市世外中学(原名上海市世界外国语中学),创办于 1996 年,是一所在 上海市具有优秀学术声誉和社会声誉的民办中学。学校为上海市文明单位、上海 市行为规范示范校、徐汇区首批素质教育实验校。

学校明确以"培养走向世界的现代中国人"为目标,积极探索实践素质教育,旨在培养具有"爱心、优雅、大气"品质的学生。学校以"积极参与,努力实践"(简称"P&P",Participation & Practice)作为核心教育理念,始终强调发挥学生的主体作用,挖掘学生的潜能,培养学生的合作精神,提升学生的创新能力。学校注重培养学生的人文性和时代感,旨在培养学生具有全球视野,文化眼光,通过体验式、合作式、探究式、项目式等教育教学方式培养学生成为德、智、体、美、劳全面发展的走向世界的现代中国人。

学校有初高中两个学段。初中又分普通班、双语班与融合班,高中为国际高中课程。学校有两个校区,分别位于徐汇区虹漕南路 602 号,占地面积为 19877平方米;百花街 400 号,占地面积为 9212 平方米。校园环境雅致,处处都为学生提供开放有序、互动合作的空间。

学校有一支敬业爱生·教育教学经验丰富·实力雄厚的师资队伍,师生比 1:8。 教师中有全国万人计划名师、长三角班主任带头人、上海市高峰计划、攻关计划 主持人、徐汇区拔尖人才、骨干教师等二十余人。

Technology in School Leadership and Learning 科技賦能學校領導與學習











